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+++ATTENTION ATTENTION ATTENTION!+++

To all owners of an OLD version 1.xx Resonator Neuronium:
PLEASE DO NOT, UNDER ANY CIRCUMSTANCES, try to update the old RN with the 
OS Sysex Dump 2.x!!!
This would destroy the old OS and results in a machine that won't boot any more. Then only a 
repair can help.
For OS 2.x, the RN needs a hardware upgrade that includes the exchange for many chips 
inside. It's not for free, please contact me if you are interested!

The price for the upgrade is 150EUR plus 19%VAT (within the EU) plus shipping. After this, all 
functions of the version 2 including the extra GECO models are available.

jm.sonic@jomox.de

+++ACHTUNG ACHTUNG ACHTUNG! +++

An alle Besitzer eines ALTEN Version 1.xx Resonator Neuroniums:
BITTE AUF KEINEN FALL versuchen, den alten RN mit dem OS Sysex Dump 2.x upzudaten!!! 
Das zerstört das alte OS und führt dazu, dass der RN nicht mehr bootet. Dann hilft nur noch 
eine Reparatur.
Für das OS 2.x braucht der RN ein Hardware Upgrade, bei dem dem viele Chips kostenpflichtig 
getauscht werden müssen. Bei Interesse setzen Sie sich mit mir in Verbindung!

Der Preis für das Upgrade ist 150EUR zzgl. 19% MwSt plus Versand. Danach sind alle 
Funktionen der Version 2 inklusive der extra GECO-Models verfügbar.

jm.sonic@jomox.de
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